
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 10. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 216

Mener ministeren, at Udlændingestyrelsen sagsbehandlingstid er acceptabel, når en bor-

ger og en familie skal vente 2 år på svar i en sag om familiesammenføring? Mener mini-

steren, at sagsbehandlingstiden er rimelig, når det handler om en familie med børn? Me-

ner ministeren, det er rimeligt, at Baba Ali ikke har mulighed for at påklage udsættelserne

af afgørelserne i denne sag? Er det korrekt, at sager omhandlende familiesammenføring

højst må udsættes tre gange, inden der skal træffes en afgørelse – i sagen Baba Ali er

der sket en udsættelse henholdsvis fem og fire gange?

Familiesammenføringskontoret har haft papirerne omhandlende sagerne på Baba Alis tre

børn siden hhv. februar 2017 og august 2017. I juli 2018 oplyste Udlændingestyrelsen, at

der var en afgørelse i sagen på vej i løbet af få dage. Alligevel modtog Baba Ali den 11.

juli 2018 et brev fra familiesammenføringskontoret om, at et svar først kunne forventes in-

den den 16. oktober 2018. Den 16. november 2018 modtog Baba Ali på ny et brev fra

Udlændingestyrelsen, hvor man forventede en afgørelse på ansøgningen om familiesam-

menføring inden d. 16. februar 2019.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Troels Ravn (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Ravn@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
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